
کماکـان بـا طلافروشـان مشکلاتـی
داریم/مالیات ها به سمت واقعی

شدن می روند
مرداد 14, 1393

علی عسگری گفت: مالیات ها افزایشی نداشته اند بلکه به سمت واقعی
شدن پیش می روند.

به گزارش نگاه روز به نقل از خبرگزاری شبستان، رییس کل سازمان
امور مالیاتی کشور درباره مشکلات با طلافروشان گفت: کماکان با
طلافروشان مشکلاتی داریم زیرا برخی جاها آنها مالیات بر ارزش

افزوده را نمی گیرند و برخی نیز می گیرند و به ما نمی دهند.

وی اضافه کرد: یک ماه قبل با رییس اتحادیه جلسه داشتیم و وضعیت
طلافروشان در تهران مورد بررسی قرار گرفت و خود آنها نیز پذیرفتند
میزان درآمدهای مطرح شده معقول و پذیرفته نیست زیرا برخی استان
های محروم از متوسط ارزش افزوده تهران اظهار بیشتری می کنند و
متوسط پرداختی استان های کوچک از استان های بزرگ بیشتر است و
مقرر شد اتحادیه نیز اقداماتی در راستای رفع اشکلات در مورد

فاکتورهایی که صادر نمی شود، انجام دهد.

وی درباره صندوق های فروش در طلافروشی ها گفت: مغازه های اکثر
طلافروشان میلیاردی است و خرید یک صندوق فروش 3 یا 4 میلیونی و
استفاده از نرم افزارهایی که برای آنها طراحی کرده ایم به جایی

برنمی خورد.

وی تاکید کرد: اگر کسانی مالیات پرداخت نکرده اند ما مالیات را
از آنها طلب خواهیم کرد.

رییس سازمان مالیاتی درباره عوارض شهرداری ها و مالیات آنها گفت:
شهرداری ها بسیاری از فعالیت های اقتصادی شان را ارایه می دهند و
بسیاری از معدیان را خود ما شناسایی کردیم و این کار را از

مسیرهای مختلف انجام می دهیم.

وی افزود: ما از تمام بخش های کشور که مجوز فعالیت می دهند مانند
نظام پزشکی، نظام مهندسی، وکلای دادگستری یا حتی موسسات خیریه و
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قرض الحسنه می خواهیم کسانی که مجوز گرفته اند را معرفی کنند و
در صورتی که این افراد پرونده ها مالیاتی نداشته باشند برای

پیگیری اقدام می شود.

این مقام سازمان مالیاتی درباره جامعه مشاوره ای مالیاتی گفت:
اساسنامه ای تعریف شده است و شورای اصلی برای هیئت نظارت مشخص
گشته و مکانی برای این منظور در نظر گرفته ایم و هدف ما در آینده
این است که از توانایی بازنشستگانی که صاحب تجربه هستند، استفاده
کنیم زیرا این افراد می توانند مشاوران مالیاتی خوبی برای معدیان

باشند و حتی دفتر بزنند.

عسگری تاکید کرد: تاکنون بیش از 300 نفر برای این کار درخواست
داده اند که در هیئت جامعه مشاوران پذیرفته شده مراحل بعدی تایید

آنها در حال پیگیری است.

علی عسگری درباره مالیات دهندگان عظیم نظام مالیاتی کشور گفت:
1300 پرونده در کشور داریم که معدیان بزرگ مالیاتی در ایران
هستند و 45 درصد مالیات کشور از آنها دریافت می شود. بانک ها،
بیمه ها، خودروسازی ها، شرکت های نفتی و گازی که نوعا چهارچوب
مالی منظمی دارند در این راستا هستند و معمولا با آنها مشکلی

نداریم و آنها نیز تمکین می کنند.

برخورد با جاعلین اقتصادی

علی عسگری از فاکتورفروشی و کدفروشی برخی شرکت ها و مراجع خبر
داد و گفت: مجموعه ای را شناسایی کردیم که برای چندین شرکت
فاکتورفروشی می کردند که در تهران و آذربایجان غربی شناسایی شده
به قوه قضاییه معرفی شدند و در مرحله تحقیق و رسیدگی است. الان
عمده تمرکز ما در مالیات ارزش افزوده به شرکت هایی است که جعل
اسناد در اقتصاد می کنند چون منابع ارزش افزوده از این ناحیه

آسیب جدی می بینند.

عسگری در ادامه از درآمد 2900 میلیارد تومانی ارزش افزوده حاصل
از افزایش یک درصدی مالیات بر ارزش افزوده برای وزارت بهداشت و
درمان خبر داد و گفت: به غیر از 2 درصدی که سال جاری به مالیات

بر ارزش افزوده اضافه شد هیچ مبلغ دیگری اضافه نشده است.

این مقام سازمان مالیاتی از امضای تفاهم نامه هایی با اصناف خبر
داد و گفت: امسال نتیجه بسیار مناسبی نسبت به سال های گذشته



درباره ارایه اظهارنامه توسط معدیان داشتیم و معدیان ابرازهای
درست تری داشتند و نزدیک یک و نیم میلیون اظهارنامه اطلاعاتی
داریم که دقیق است در صورتی که تنها پارسال 410 هزار اطلاعات دقیق
مالیاتی داشتیم و پیش بینی می کنیم امسال می توان انتظار داشت

این تعداد به دو میلیون اظهارنامه بدون مشکل برسد.

وی درباره مالیات حقوق بر مشاغل گفت: دغدغه چندین ساله نظام
مالیاتی این مسئله است و با رویکردی که اتخاذ کرده ایم این فاصله
را کم خواهیم کرد. امسال رشد مالیات مشاغل در چهار ماهه اول 34
درصد بود و نشان می دهد مسیر را پیدا کرده ایم و امیدواریم این
مسیر به سرعت ما را به مسیر مطلوب برساند زیرا هنوز تفاوت

معناداری در این بخش وجود دارد.

وی در ادامه درباره اینکه پیمانکارانی که دولت به آنها بدهکار
است از مالیات معاف اند یا خیر، گفت: ما برای این پیمانکاران
تسهیلات مالی در نظر گرفته ایم که در چهارچوب قانون بدهی های آنها
را تقسیط می کنیم و متناسب با شرایط سال با آنها کنار می آییم و
ازآ انجا که تاثیر پرداخت خارج از اختیارات آنها است جریمه ای از

آنها دریافت نمی کنیم.


